
Styrelseråd
3 november 2021

Plats: Zoom och grupprum
Fika:

Närvarande: Julia Nordlöf (Ordförande), Cornelia Haag (Vice ordförande), Pernilla Karlsson
(Kassör), Alexander Sjölund (Pas), Alexandra Sörman (Ettans post). Maria Helgesson
(Sekreterare). Markus Clasén (LAS, ansluter kl 11.47). Emilia Eckerlid (kommunikatör,

ansluter kl 11.54).

1. Mötet öppnas av sektionsordförande kl. 11.30

2. Fika och samkväm med styrelsen
Mötet är över zoom och dessvärre blir det inte så mycket till fika. Alexander
berättar att det har varit studienämndsmöte “luckamöte” med andra
arkitektursskolor och studienämnder.

3. Representation THS armada
Styrelsen har fått inbjudan till en Bankett anordnad av Armada som firar 40
år. Sponsring utlovas till biljetterna, men ingen specifik summa då
representationsbudgeten anpassas till hur många som ska sponsras.

4. Annonskostnader
Frågan är hur mycket det ska kosta för företag och andra som vill annonsera i
sektionens medier. Det har kommit på tal nu när ett företag vill annonsera i
våra medier. Företaget har fått kostnadsförslag från Chalmers, ska vi lägga
oss på samma nivå?

Prisförslaget verkar billigt. Ett inlägg innebär mycket jobb och tid för en
student som behöver mejla och fakturera. Förslag är att skapa en kanal på
slack, eller general på slack för att nå ut. Se till så att priserna inte skiljer sig
så mycket från arkipelago och mottagningen. Det är det viktigaste
egentligen.



5. Övriga frågor
Byggs jubileumsbankett 13:e. Det kommer att skickas information om hur
man betalar via mejl.

Föreningsstämma och konferens. Nästa onsdag med lunch och workshop kl.
12-17. Information ska skickas ut till hela megarådet. Positivt att skicka ut till
fler personer

Sektionskläder, förslag från Alexandra och Maria.

6. Mötet avslutas kl 12.00


